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       Pan  
       Piotr Pośpiech 
       Starosta Kluczborski  
 
 
 
 
 
 W związku z zapytaniem radnego Leszka Krzyżanowskiego wniesionym  
na VIII sesji Rady Powiatu w Kluczborku w dniu 22 lutego 2007r., uprzejmie proszę  
o udzielenie informacji jakie byłyby koszty wykonania sygnalizacji świetlnej  
na skrzyżowaniu ulic - Byczyńska i Ligonia w Kluczborku.  
 Zdaniem radnego wykonanie takiej sygnalizacji na w/w skrzyżowaniu jest zasadne  
ze względu na duże natężenie ruchu pojazdów oraz pieszych.       
 
 
 
 
       Przewodniczący Rady 
 
         Mariusz Pieńkowski 
 
 
        

 


